
Verslag Platform Masters-vergadering 17 april 2024 
Aanwezig: Ingrid van Dijk, Carla Ophorst, Tilly Jacobs, Peter de Leeuw, Dolf v.d. Voort, Sjoerd 
Hensing, Fennie van Osch 

1 Opening door Peter 
 
2 Verslag 13 december 2023 
Crosscircuit: er zal een masters-cross-klassement worden opgemaakt bij het nationaal crosscircuit: 
punten per deelgenomen cross (voor alle categorieën). Sjoerd: er wordt een flyer opgesteld om uit te 
delen bij NK masters. Tevens is de werkgroep bezig om het crosscircuit nieuw leven in te blazen. Het 
circuit zal naast de bekende cross wedstrijden ook regionale cross wedstrijden toe gaan voegen. Op 
deze manier het aantal deelnemers aan het Nationaal circuit, te verhogen, aantrekkelijker te maken. 

3. Terugblik NK indoor Apeldoorn 
Dit NK is gesmeerd verlopen. De mastersbeker 2023 is tijdens dit NK uitgereikt aan Anja Mulder. 
De vele valse starts bij het elektronisch starten gaven aanleiding om in het valse start 
detectiesysteem iets aan te passen (reactietijden). 
Voor volgende editie(s) zal actie worden ondernomen om een organisatie te vinden (wellicht een 
combinatie van verenigingen). 
Vanaf 2025 zullen de meerkampen U18 weer in het NK indoor Meerkamp & Masters weekend 
worden gehouden. Eventueel wordt een (of meer) van de mastersonderdelen naar het NK indoor 
senioren-weekend overgeheveld. 

4 Terugblik NK veldlopen Eersel en NK marathon Rotterdam 
De cross was zeer goed georganiseerd. De check op het afronden van de e-learning van de 
Dopingautoriteit en de controle van het ID-bewijs werden, in lijn met overige NK’s, streng toegepast. 
Bij het NK marathon in Rotterdam zou het prettig zijn geweest als er onderscheidende startnummers 
zouden zijn geweest. Het was onduidelijk waar het podium voor de prijsuitreikingen was. 

5 Terugblik EK indoor masters in Toruń (Polen) 
Er waren 38 Nederlandse deelnemers. De ervaren organisatie was prima. 
De verslaglegging via de Atletiekunie website was wat mager. Voor volgende keren kan er voor de 
verslaglegging wellicht een masterskanaal op social media worden ingericht. 
Voor de communicatie tussen atleten en ploegleiders kan er een WhatsApp-groep worden ingericht; 
daarvoor zou toestemming van de atleten moeten worden gevraagd. 

6 Voorstel NK meerkamp masters 
Op het voorstel van Kees Meijer (Nea Volharding) om van de jaarlijkse Ben Saris meerkampen in Best 
vanaf 2025 een officieel (open) NK meerkamp voor masters te maken is door de Atletiekunie geen 
‘nee’ gezegd. Details/voorwaarden zullen moeten worden besproken; Peter de Leeuw zal deze 
meerkampen in Best dit jaar in juli bezoeken en hierover met de organisatie spreken. 
Medaillelimieten voor de meerkampen zullen dan moeten worden opgesteld (i.s.m. Weia Reinboud). 

7. Gebruik chip-tijden 
Naar aanleiding van een vraag van trainer Rob Schmidt over het toepassen van de bruto-chiptijden 
voor Nederlandse records voor (met name) oudere masters. Vaak komt het, vooral bij de grotere 
(halve-)marathons, voor dat deze atleten vanuit een trager startvak moeten starten, waardoor het 
verschil tussen netto- en brutotijd groot kan zijn. Is het dan fair om (door WA voorgeschreven) de 
brutotijd aan te houden voor erkenning van een Nederlands record? (voor een Nederlands record 
worden altijd bruto tijden aangehouden).  
Dit is besproken in de recordcommissie; aanbevolen wordt om een apart startschot te geven voor 
elke volgende startgroep, zodat, ook voor deze groepen, de brutotijden dichter bij de nettotijden 
komen te liggen. Bij de kleinere marathons zal het probleem minder zijn. 



8. Vooruitblik wedstrijden 
Het WK outdoor voor masters zal deze zomer in Gothenburg (Zweden) worden georganiseerd. 

Aandacht voor de ‘nationale’ kleding, die voor deelnemers verplicht is (boven de taille). 
De huidige kleding (waar Team NL op staat) mag niet ‘zomaar’ worden verkocht. Onder de 
voorwaarde dat de kleding alleen gedragen wordt tijdens internationale toernooien, staat Asics toe 
dat deze kleding wordt verkocht aan masters. De deal tussen de Atletiekunie en Asics loopt volgend 
jaar af; het assortiment van de beschikbare kleding zal worden teruggebracht. 
Voor Gothenburg zal de ploegleidersbrief begin juni worden verstuurd; de kleding kan dan tot  
± 10 juli worden besteld (en verstuurd vóór 21 juli). 

Dolf zal de atleet, die vragen had over het inschrijven voor WK’s en EK’s, informeren dat alle 
informatie daarover op de website staat (Atletiek.nl/Wedstrijdsport/Masters/Toernooien). 

9. Rondvraag 
De voorbereidingen voor het NK Masters bij GAC Hilversum lopen goed. 
Er wordt uitgekeken naar de eerste masters competitie wedstrijden op 12 mei. 

Het Platform is blij dat (na een enquête onder ploegleiders bij de laatste competitiefinale) de 
aanbevelingen voor de aanpassingen van het programma voor de finale-competitiewedstrijd zijn 
overgenomen. Op deze manier wordt er een completer finale programma geboden, waardoor 
ploegen meer ‘all-round’ moeten zijn (wat uiteraard de opzet is van een club-competitie).  

Volgende vergadering: woensdag 12 juni 2024 om 19.00 uur Nieuwegein 


